
VenøBoen

Bestyrelsesmøde 21.9.2021

1. Siden sidst:

● Repræsentant til lokalområdeudvalget: Vi fortsætter med, at repræsentanten skal udpeges af
bestyrelsen

● SADS: Annette orienterede kort om debatmøde blandt repræsentanter fra småøerne, omkring
flere forslags modeller til ny struktur i SADS bestyrelse. I 2022 skal der desuden vælges en ny
formand.

● Bredbånd: Projektet mangler stadig 6 adresser for at den optimale situation ang tilslutningen er
på plads.

● Der er udformet og indsendt et høringssvar vedr. Havplanen.
● Åben Ø i uge 42 – men der er desværre ikke lagt op til, at programmet kommer i avisen. Lydens

by er opfordret til at reklamere for os – og samtidig bringes det på den åbne facebook-side.
● Energiomstillingsmøde 22.9: mødet vil koncentrere sig om indsamling af data og danne

grundlag for den videre energiudvikling på øen.
● Cykelsti til Struer: Der er kontakt til Struer Kommune.
● Infoskilt ved færgen. Der er kommet et tilbud,  som Søren arbejder videre med.

2. Generalforsamling   14.10 kl.19:30.  Programmet blev planlagt.

3. Forslag til vedtægtsændring: Bestyrelsen kommer med et forslag om at antal medlemmer i bestyrelsen
skal være ”minimum 5 pers.” .

4.  Kommende bestyrelsesmøde i den nye bestyrelse blev vendt

5. Nye venøboere: Havstokken nr. 14 + Revlen 4  er solgt + lejer i nybygget hus på Havstokken

6. Evt:


